
 

 

 
   

 
Spørgsmål om opfølgning på forespørgsel vedr. 
underbetaling af musikere 

 

Kære Frederik 

Du har den 21. januar 2025 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen 
om opfølgning på forespørgsel vedr. underbetaling af musikere: 

Har børne- og ungdomsborgmesteren i forlængelse af "Forespørgsel til 

børne- og ungdomsborgmesteren om underbetaling af musikere i 

forbindelse med skolekoncerter" d. 12. december 2024 rettet 

henvendelse til CSR-enheden vedrørende underbetaling af musikere? 

 

Besvarelse 

Forvaltningen har allerede inden forespørgslen henvendt sig til CSR-
enheden og gjort opmærksom på de bekymringer, der har været rejst af 
forskellige aktører. Forvaltningen forventer, at det vil være en del af 
enhedens overvejelse om kontrol. 
 
Indsatsteamet (CSR-enheden) foretager løbende analyser af 
Københavns Kommunes kontraktportefølje for at planlægge 
kontrolindsatser efter en risikobaseret prioritering. Risikovurderingen 
foretages på baggrund af oplysninger om de enkelte kontrakter, 
teamets branche- og arbejdsmarkedskendskab, tip fra både interne og 
eksterne kilder, herunder f.eks. fra børne- og ungdomsborgmesteren 
og Indsatsteamets erfaringer fra de mange tusinde kontroller, der er 
gennemført og opsamlet i et internt register siden 2018. Det er CSR-
enheden, der i sidste ende vurderer, om der er basis for en kontrol. 
 
 

28-01-2025 

Sagsnummer I F2 
2025 - 1559 
 
Dokumentnummer i F2 
7112861 
 
Sagsnummer i eDoc 
2025-0025134 
 

 
Center for Politik og HR 
Ledelsessekretariatet 
Rådhuspladsen 1 1550 
København V  
 
EAN-nummer  
5798009382160 
 

Center for Politik og HR 
Børne- og Ungdomsforvaltningen 
  

 
Frederik Werner Kronborg (Ø) 

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Borgerrepr%C3%A6sentationen/m%C3%B8de-12122024/referat/punkt-28
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Borgerrepr%C3%A6sentationen/m%C3%B8de-12122024/referat/punkt-28
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Borgerrepr%C3%A6sentationen/m%C3%B8de-12122024/referat/punkt-28

	Spørgsmål om opfølgning på forespørgsel vedr. underbetaling af musikere

